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        tč.2        

OBČINA ŠENČUR     

Kranjska   

11 4208   

Šenčur   tel. 04 – 2519-100   

    e-mail:obcina@sencur.si    

    url:www.sencur.si     

    

Številka: 032-00024-2018/006    

Datum: 23.5.2019       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

6. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 22.5.2019, v sejni 

sobi Občine Šenčur, Kranjska c. 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Nuša Bašelj Jagodic, Vanja Umnik, Andreja  

Pintar, Urška Dolinar, Valerij Grašič, Tadej Belehar, Domen Kern, Franci Podjed, Matej Knific, 

Marjan Kristanc, David Štrajhar, Aleš Perič Močnik, Živa Mali, Sebastian Mohar in Petar 

Potkonjak     

        

OPRAVIČENO ODSOTNI:  / 

     

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Občine: Aleš Puhar, Vesna Bolka in Anže Kavčič, Slavi 

Bučan - R  Kranj, Dani Zavrl Žlebir – Gorenjski glas, predstavnika PP Kranj Matjaž Završnik in 

Boštjan Perko, predstavnik Locus d.o.o. Leon Kobetič in predstavnica JZ Gorenjskih lekarn  

Romana Rakovec , neznana oseba-prisotna na seji. 

     

           

DNEVNI RED:     

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 5. redne seje občinskega sveta   
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta Občine 

Šenčur sprememba 05 (SD OPN Šenčur št. 05)  
4. Gorenjske lekarne 

   a) Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne – predlog 
   b) Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 
lekarne - predlog 

5. Pregled izvajanja Občinskega programa varnosti na podlagi poročil: 
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a. Poročilo o delu  Medobčinskega inšpektorata Kranj v letu 2018, 
b. Poročilo Policijske postaje Kranj o varnostni problematiki na območju Občine 

Šenčur v letu 2018, 
c. Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2018, 
d. Predlog Sklepa o letni oceni izvajanja Občinskega programa varnosti v letu 2018 

6. Sklep o določitvi ekonomskih cen vzgojno-izobraževalnih programov v vrtcih na 
območju občine Šenčur – predlog  

7. Predlog sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
8. Prva dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v 
9. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
10. Pobude in vprašanja 
11. Razno: 

- Odgovori na svetniška vprašanja  
 

 

    

Ad.1    

     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 

ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 15 svetnikov od 17-ih) pričel z delom.     

     

Župan je zaradi nadaljnje zadržanosti ge. Rakovec predlagal zamenjavo  3. in 4. točke 

dnevnega reda, ostale se ustrezno preštevilčijo.  Svetniki o predlaganem dnevnem redu 

niso razpravljali zato je župan v sprejem predlagal sledeč 

     

SKLEP:      

     

Potrdi se dnevni red 6. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur, s predlagano 

zamenjavo 3. in 4. točke dnevnega reda.  

 

Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      

     

     

Ad.2   

      

Na priloženi zapisnik  5. redne seje ni bilo pripomb, zato je  župan v potrditev predlagal sledeč   

   

SKLEP:     

     

Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 

    

Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

      

 

 

 



     3     

     

Ad.3   

     

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne in predlog Odloka 

o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne je obrazložila 

predstavnica Gorenjskih lekarn ga. Romana Rakovec.  

Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne  

Povedala je, da je bil v letu 2013 sprejet Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne 

(Uradni list RS, št. 4/14) s katerim so ustanovili javni zavod Gorenjske lekarne za izvajanje javne 

službe na področju lekarniške dejavnosti; in Odlok o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje 

ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Gorenjske lekarne (Uradni list RS, št. 4/14) s katerim so 

ustanovili skupni organ za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Gorenjske 

lekarne (v nadaljnjem besedilu: Gorenjske lekarne).   

  

Po uveljavitvi navedenih odlokov s 1. februarjem 2014 je zakonodajalec v letu 2016 sprejel novi 

Zakon o lekarniški dejavnosti /ZLD-1/ (Uradni list RS, št. 85/16), s katerim je v slovenski pravni 

red vnesel spremembe v organizaciji izvajanja lekarniške dejavnosti in določil nov obseg 

lekarniške dejavnosti, pogoje za ustanovitev javnega lekarniškega zavoda, obveznosti 

ustanoviteljic, vsebino akta o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda, pristojnosti in naloge 

organov javnega lekarniškega zavoda ter pogoje za imenovanje direktorja in strokovnega vodje 

ter člane sveta javnega lekarniškega zavoda. Izhajajoč iz navedenega in upoštevaje določilo 

prvega odstavka 121. člena Zakona o lekarniški dejavnosti /ZLD-1/ morajo ustanoviteljice 

Gorenjskih lekarn uskladiti akte o ustanovitvi, organiziranost in delovanje Gorenjskih lekarn z 

določili novega Zakona o lekarniški dejavnosti /ZLD1/ v dveh letih od uveljavitve Zakona o 

lekarniški dejavnosti /ZLD-1. S sprejetjem Odloka se bodo uredila tudi razmerja med občinami 

ustanoviteljicami in javnim zavodom in se bodo minimalno spremenili ustanovitveni deleži. 

Drugih posledic sprejem odloka ne bo imel.  

 

Predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 

lekarne 

Pojasnila je, da je bil v letu 2013 sprejet Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Gorenjske lekarne 

(Uradni list RS, št. 4/14) s katerim so ustanovili javni zavod Gorenjske lekarne za izvajanje javne 

službe na področju lekarniške dejavnosti; in Odlok o ustanovitvi skupnega organa za izvrševanje 

ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Gorenjske lekarne (Uradni list RS, št. 4/14) s katerim so 

ustanovili skupni organ za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem zavodu Gorenjske 

lekarne (v nadaljnjem besedilu: Gorenjske lekarne).    

Po uveljavitvi navedenih odlokov s 1. februarjem 2014 je zakonodajalec v letu 2016 sprejel nov 

Zakon o lekarniški dejavnosti /ZLD-1/ (Uradni list RS, št. 85/16), s katerim je v slovenski pravni 

red vnesel spremembe v organizaciji izvajanja lekarniške dejavnosti in določil nov obseg 

lekarniške dejavnosti, pogoje za ustanovitev javnega lekarniškega zavoda, obveznosti 

ustanoviteljic, vsebino akta o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda, pristojnosti in naloge 

organov javnega lekarniškega zavoda ter pogoje za imenovanje direktorja in strokovnega vodje 

ter člane sveta javnega lekarniškega  

  1  
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zavoda. Izhajajoč iz navedenega in upoštevaje določilo prvega odstavka 121. člena Zakona o 

lekarniški dejavnosti /ZLD-1/ morajo ustanoviteljice Gorenjskih lekarn uskladiti akte o 

ustanovitvi, organiziranost in delovanje Gorenjskih lekarn z določili novega Zakona o lekarniški 

dejavnosti /ZLD1/ v dveh letih od uveljavitve Zakona o lekarniški dejavnosti /ZLD-1.  

  

Ob sprejemu novega Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne je 

predlagano,  da občinski sveti občin ustanoviteljic za izvrševanje ustanoviteljskih pravic občin 

ter za usklajevanje odločitev občin v zvezi z zagotavljanjem javne lekarniške službe v skladu z 

določilom četrtega odstavka 61. člena Zakona o lokalni samoupravi /ZLS/ ustanovijo svet 

ustanoviteljic, ki ga sestavljajo župani. Svet ustanoviteljic se ustanovi z aktom (odlokom) o 

ustanovitvi, ki mora določati njegove naloge, organizacijo dela in način sprejemanja odločitev, 

financiranje in delitev (administrativnih) stroškov med občinami.   

  

Svet ustanoviteljic v skladu z določilom petega odstavka 61. člena Zakona o lokalni samoupravi 

/ZLS/ opravlja svoje naloge v imenu in za račun občin, ki so ga ustanovile. Sedež sveta 

ustanoviteljic je v občini, v kateri je sedež javnega zavoda. Strokovne naloge za svet 

ustanoviteljic pa opravlja občinska uprava občine, v kateri je sedež javnega zavoda, če z aktom 

(odlokom) o ustanovitvi sveta ustanoviteljic ni določeno, da te naloge opravlja organ skupne 

občinske uprave.   

  

Sprejem odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic bo imel za občine ustanoviteljice finančne 

posledice v okviru administrativnih stroškov za poslovanje svet ustanoviteljic (npr. sklicevanje 

sej, vabila, vodenje zapisnikov ...). Sprejem odloka ne bo imel drugih posledic.  

 

Besedilo obeh predlogov odlokov je dal župan v razpravo, v kateri so razpravljali svetniki g. 

Mohar, g. Kuhar, g. Potkonjak in g. Grašič.   

 

Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal naslednja dva 

 

SKLEPA: 

 

1. Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne-predlog. 

 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

 

2. Sprejme se Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavod Gorenjske 

    lekarne-predlog.  

 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

 

Ad.4 

 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta Občine Šenčur 
sprememba 05 (SD OPN Šenčur št. 05) druga obravnava, sta obrazložila strokovni sodelavec 
Občine g. Puhar in direktor podjetja Locus d.o.o., g. Kobetič.  
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G. Puhar je povedal, da je OPN Občine Šenčur stopil v veljavo aprila 2011. Po zadnjih 

spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta Občine Šenčur v letu 2017 je 

Občinski svet Občine Šenčur na svoji 24. redni seji dne 20.12.2017 določil uradno prečiščeno 

besedilo Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Šenčur, objavljeno v  Uradnem 

glasilu slovenskih občin, št. 58/2017, 4/2018.  

Glede na prejete pobude občanov ter občinske potrebe se je pokazala potreba po 

spremembah in dopolnitvah v posebnih določbah tekstualnega dela OPN pri enoti urejanja 

prostora ŠE-49 ter sprememba členitve podrobne namenske rabe ter s tem povezane meje 

enote urejanja prostora pri VO-05, oboje zaradi vzpostavitve pogojev za realizacijo 

gospodarskih potreb.  

Spremembe in dopolnitve obsegajo:  
▪ izvedbeni del   

▪ tekstualni del   

▪ spremembe in dopolnitev podrobnih PIP,  

▪ grafični del  

▪ sprememba meje enote urejanja prostora in sprememba členitve namenske rabe.  

Postopek SD OPN Šenčur sprememba 05 se izvede na enak način kot poteka postopek za 

sprejem občinskega prostorskega načrta, skladno z določili Zakona o prostorskem načrtovanju.  

V postopek priprave SD OPN Šenčur sprememba 05 so vključeni nosilci urejanja prostora 

opredeljeni v sklepu o začetku postopka priprave sprememb in dopolnitev Občinskega 

prostorskega načrta Občine Šenčur sprememba 05 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 

17/2018).   

G. Puhar je povedal, da so bile upoštevane pripombe Statutarno pravne komisije in da občinska 

uprava predlaga sprejem  

Amandmaja v sledeči vsebini: 

- 2. člen odloka se spremeni tako da se glasi: »Seznam enot urejanja prostora v Prilogi 
3 se uskladi z grafičnim delom OPN.« 

- Črta se 4. člen odloka, ostale se ustrezno preštevilči. 
 

G. Puhar je nadaljeval, da Seznam enot urejanja prostora predstavlja zgolj tabelarični 

seznam enot urejanja prostora, ki je priloga Odloka o OPN. Določbe 2. odstavka 44. 

člena  OPN in 1. in 2. odstavka 51. člena OPN jasno določajo, da se enote urejanja 

prostora in namenska raba prostora določa v grafičnem delu OPN. 

Ker je pri pripravi uradnega prečiščenega besedila Odloka OPN (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 58/17 – UPB in 4/18) prišlo pri pripravi Priloge 3 do neusklajenosti med grafičnim 
delom veljavnega OPN in navedb v seznamu enot urejanja prostora, se s predlaganim 
amandmajem določi podlaga za uskladitev stanja in odpravo neusklajenosti med grafičnim 
delom OPN in seznamom enot urejanja prostora. 
 
Predlog sprememb je dal župan v  razpravo, v kateri je g. Grašič dal proceduralni predlog, da 
se seja zapre za javnost.  
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Župan je svetnikom zato v potrditev predlagal naslednji  
 
PREDLOG:  
 
6. redna seja Občine Šenčur se zapre za javnost.  
 
Glasovalo je 17 svetnikov. 5 svetnikov je glasovalo ZA sprejem predloga in 12 PROTI. Predlog 
NI BIL SPREJET.  
 
V nadaljevanju je povedal, da smo na občinsko upravo o obravnavanem besedilu prejeli pisna 
vprašanja svetnikov g. Grašiča in g. Potkonjaka. Pisni odgovori bodo vsem svetnikom v čim 
krajšem času posredovani po elektronski pošti.  
 
O predlaganem besedilu odloka so razpravljali še svetniki Kuhar, Mohar, Grašič, Štrajhar in 
Potkonjak.  
 
Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal  
 
DVA SKLEPA: 
 
1. Sprejme se predlagani Amandma v naslednji vsebini: 

- 2. člen odloka se spremeni tako da se glasi: »Seznam enot urejanja prostora v Prilogi 
3 se uskladi z grafičnim delom OPN.« 

- Črta se 4. člen odloka, ostale se ustrezno preštevilči. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. PROTI sta glasovala 2 svetnika, ZA je glasovalo 15 svetnikov. 
Sklep JE BIL SPREJET.  
 
2. Sprejme se Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega 
    načrta občine Šenčur sprememba 5- druga obravnava. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. 3 svetniki so glasovali PROTI, 14 svetnikov je glasovalo ZA 
sprejem predloga. Sklep JE BIL SPREJET.  
 
 

Ad.5 
 

Letna ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2018 
1. Poročilo Policijske postaje Kranj – Informacijo o varnostni problematiki na območju občine 
Šenčur je posredoval komandir PP Kranj-g. Matjaž Završnik in povedal, da PP Kranj 
sistematično spremlja in analizira vse pojave, ki se zgodijo na posameznih policijskih okoliših 
oz. na območju posameznih občin.  
Glede na izdelane analize in spremljanje stanja, v prihodnje ni pričakovati, da bodo varnostne 
razmere bistveno odstopale od obstoječih.  
V okviru razpoložljivih resursov se bo PP Kranj še naprej trudila zagotavljati visok nivo varnosti, 
s sprotnim spremljanjem in analiziranjem obstoječega stanja in primarnim ciljem, odprave 
vseh negativnih dejavnikov, ki bi lahko vplivali na poslabšanje varnostnih razmer.  
 



     7     

     

2. Poročilo o delovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je predstavila 
članica SPV-ga. Slavka Weisseisen.  
 

Povedala je, da so člani občinskega SPV v sestavi: Franci Kuhar, Slavka Weisseisen, 

Andreja Pintar, Marjan Markun in Boštjan Perko, v letu 2018, zelo dobro sodelovali med 

seboj in si svetovali na področju varnosti v cestnem prometu na lokalni ravni. Pomoč in 

sodelovanje je potekalo med  AMD Šenčur, Osnovno šolo Šenčur, Policijsko postajo Kranj, 

županom ter občinsko upravo Občine Šenčur. Ob zaključku mandata si želijo še boljšega 

sodelovanja z vsemi, ki v občini skrbijo za prometno varnost, še zlasti z vaškimi in 

krajevnimi skupnostmi. Pri izvedbi akcij pa so še vedno omejeni s proračunom, ki je 

onemogočal izpeljavo večjih akcij. Letos je vsota nekoliko večja in si želijo, da se primerno 

porabi v akcijah. Velika ovira je tudi majhno število članov sveta SPV, saj pogosto 

pogrešajo predstavnika lokalne skupnosti, ki bi lažje predstavil težave v posameznih 

okoljih.   

 

3. Poročilo Medobčinskega inšpektorata Kranj - samo priloženo v gradivu in bo 

obravnavano na naslednji junijski seji.  

 

O omenjenih poročilih je razpravljal svetnik g. Mohar, nato je župan za zaključek povedal, 

da skladno s tretjim odstavkom 6. člena Zakona o občinskem redarstvu, občinski svet, kot 

najvišji organ odločanja v občini, najmanj enkrat letno oceni izvajanje občinskega 

programa varnosti. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2018 je 

priložena in so se svetniki z njeno vsebino seznanili.  

 
 

Ad.6 
 

Obrazložitev sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Šenčur sta podali 
strokovna sodelavka Občine-ga. Bolka in vodja vrtca Šenčur-ga. Marinšek.  
Ga. Bolka je pojasnila, da Pravilnik o metodologiji  za oblikovanje cen programov v vrtcih, 

ki izvajajo javno službo (Ur. list RS št. 97/03, 77/05, 120/05 in 93/15) opredeljuje 

elemente in postopek za izračun cene.  

Kot elementi za oblikovanje cen programov se upoštevajo: stroški dela, stroški materiala in 

storitev ter stroški živil za otroke.   

Cene programov v vrtcih na območju Občine Šenčur so se zadnjič spremenile leta 2017 in sicer 

je bila takrat določena cena za prvo starostno obdobje v višini 432,80 EUR in cena za drugo 

starostno obdobje v višini 314,70 EUR.   

Prejeli smo predlog Osnovne šole Šenčur za povišanje cene vrtca, ki je predvsem posledica 

povišanja stroškov dela. 1.4.2018 so namreč nekatere delavke napredovale za en ali dva plačna 

razreda, z januarjem 2019 so se vsem javnim uslužbencem v vzgoji in izobraževanju povišali 

izhodiščni plačni razredi za en razred, z mesecem januarjem pa bodo začeli izplačevati 

pomočnicam vzgojiteljice 10 % dodatek na obseg dela za ure dela, ko bodo nadomeščale 

vzgojiteljico. V letu 2019 se bodo povišali tudi stroški regresa, predvideno je izplačilo dveh 

odpravnin in desetih jubilejnih nagrad.   
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Osnovna šola Šenčur nam je posredovala tabelarični prikaz strukture predlagane cene glede na 

elemente cene, ločeno za prvo in drugo starostno skupino in obrazložitev tabele, kar vam 

posredujemo v prilogi.   

 Predlog zvišanja cene za obe starostni obdobji znaša:    

1. Cena za I. starostno obdobje bi znašala 463,00 EUR (trenutna cena za starše 

znaša 432,80 EUR – zvišanje cene za cene za 30,20  EUR oz. za 6,98 % )  

2. Cena za II. starostno obdobje pa 329,80 EUR (trenutna cena je 314,70 EUR – 

zvišanje cene za 15,07 EUR oz. za 4,80 %).  

  

Spremenjene cene naj bi začele veljati 1. junija  2019. 

 

O predlaganem besedilu so razpravljali svetniki g. Grašič, Perič, Potkonjak, Kuhar, Kristanc in 

Knific, nato je župan v potrditev predlagal naslednji  

 

SKLEP: 

 

Sprejme se Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Šenčur.  

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

 

Ad.7 

 

Predlog sklepa o izvzemu iz javnega dobra je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič 

in pojasnil, da zemljišča parc. št. 1039/2, ID nepremičnine 2711551, parc. št. 1102/2, ID 

nepremičnine 1031674, parc. št. 1103/2, ID nepremičnine 3046666 in parc. št. 1040/2, ID 

nepremičnine 4726216, vse k.o. 2126 – Trboje in parc. št. 765/2, ID nepremičnine 4332202, k.o. 

2124 - Hrastje predstavljajo del Trbojskega jezera in kot taka ne služijo več svojemu namenu, 

saj niso namenjena javni rabi. Zemljišče parc. št. 1915/13, ID nepremičnine 6969255, k.o. 2119 

- Šenčur predstavlja del njive, ki jo uporablja lastnik sosednjega zemljišča. S tem namenom je 

bila izvedena tudi parcelacija, kjer se je zemljišče odmerilo v skladu z namenom uporabe.  

Z izvzemom iz javne rabe bi bila dana možnost ureditve zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim 

stanjem. Občina Šenčur bo zemljišča prodala na podlagi neposredne pogodbe po predhodni 

objavi namere.   

  

Zato predlagamo, da se zemljišča parc. št. 1039/2, ID nepremičnine 2711551, parc. št. 1102/2, 

ID nepremičnine 1031674, parc. št. 1103/2, ID nepremičnine 3046666, parc. št. 1040/2, ID 

nepremičnine 4726216, vse k.o. 2126 – Trboje, parc. št. 765/2, ID nepremičnine 4332202, k.o. 

2124 - Hrastje ter parc. št. 1915/13, ID nepremičnine 6969255, k.o. 2119 - Šenčur:  

− izvzamejo iz javnega dobra in  

− na njih vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in se tako omogoči občini 

razpolaganje s temi zemljišči;   

  

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali svetniki g. Štrajhar, Grašič in Potkonjak je župan 

Občinskemu svetu predlagal, da sprejme naslednji   
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SKLEP:  

  

Sprejme se sklep o izvzemu iz javnega dobra.    

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  

 

 

Ad.8 

 

1. dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2019 je obrazložil 

strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič.  

Pojasnil je, da je Občinski svet Občine Šenčur je z namenom in ciljem zagotavljanja in 

izpolnjevanja javnega interesa za leto 2019 sprejel Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Šenčur (v nadaljevanju načrt), ki je bil sprejet na 3. seji občinskega sveta, dne 

30.01.2019. Od sprejetja načrta so se pojavile dodatne potrebe po pridobivanju in razpolaganju 

s stvarnim premoženjem.  

  

Navedena dopolnitev je potrebna, ker se postopek ravnanja in posledično samega pridobivanja 

in razpolaganja z nepremičnim premoženjem samoupravne lokalne skupnosti praviloma lahko 

izvede, če je nepremično premoženje vključeno v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem. 

Za nepremičnine, ki se dodajajo v letni načrt razpolaganja, smo prejeli povpraševanje po nakupu 

in ker občina Šenčur predmetnih zemljišč ne potrebuje za realizacijo svojih projektov, je v smislu 

gospodarnosti prodaja utemeljena. Za nepremičnine, ki se dodajajo v letni načrt pridobivanja, 

pa moramo urediti pravno stanje, saj gre za zemljišče, po katerem poteka pločnik, v lasti občine, 

zemljišče, ki bo omogočilo širitev športnega igrišča v Trbojah in zemljišča, po katerih bo potekala 

nova cesta v PC.  

  

Zemljišča v k.o. Šenčur (razen parc. št. 1915/3) so bila večinoma vključena že v Načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem občine Šenčur v letu 2019, vendar so se sedaj zaradi parcelacije 

spremenile parc. št., zato se v tem delu načrt samo popravlja, znane so tudi površine zemljišč, 

ne prinaša pa to večjih dodatnih obveznosti za občino.   

 

Svetniki o predlaganem načrtu niso razpravljali zato je župan v potrditev predlagal naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se 1. dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 

2019.  

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep JE BIL SOGLASNO SPREJET.  

 

 

Ad.9 

 

Tekoče aktivnosti je predstavil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar in povedal: 
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− Zaključeni so vsi razpisi in odločbe o dodelitvi sredstev na različnih programih so že 

pravnomočne. Prva sredstva za šport, kulturo in humanitarne dejavnosti so bila že 

nakazana, pri kmetijstvu se pripravlja podpis pogodb.  

− Občinska uprava izvaja vse potrebne aktivnosti za izvajanje tekočih nalog pri realizaciji 

proračuna.  

− Izvajalci izvajajo vzdrževalna dela na makadamskih poljskih poteh. 

− Pridobili smo spremembo gradbenega dovoljenja za obnovo starega dela Blagneče hiše. Iz 

zavoda za kulturo čakamo popis del, nakar bomo pripravili razpis za izbor izvajalca.  

− Naročili smo laserski radar na pod stojalu. Njegovo delovanje je drugačeno, ker omogoča  

merjenje hitrosti na delih, kjer radar v škatli te ne more zajeti. Pričakujemo, da bodo radarji 

dobavljeni nekje v roku 10 tednov. O nakupu in pričetku izvajanja meritev bomo občane 

informirali preko občinskega glasila Jurij, ki izide v mesecu juliju 2019. 

− Pri OŠ Šenčur je izdelana prometna študija. V poletnem času, po zaključku šolskega leta 

bomo spremenili prometni režim v skladu z prometno študijo.  

− Nadaljujemo z gradnjo v Trbojah in Žerjavki. Izvajalec polaga fini asfalt od cerkve proti 

župnišču.  

− Izvajamo dela na cesti Trboje-Voklo v okviru pridobljenih soglasij. V začetku junija ali julija 

bomo začeli z urejanjem ceste od šole v Trbojah do Žerjavke in tako z deli v tem delu tudi 

zaključili.  

 

V razpravi je g. Puhar odgovoril na vprašanja ga. Štrajharja, Grašiča in ge. Weisseisen, g. Štrajhar 

pa je ponovno predlagal pripravo in sprejem Pravilnika o organizaciji prireditev.  

 

 

Ad.9 

 

Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

• G. Grašič je vprašal: 

- Po rezultatu skupnega sestanka na MO Kranj glede preletov in prekomernega hrupa, ki ga 

povzročajo letala nad Šenčurjem in Kranjem. 

Župan je odgovoril, da so bili na sestanku sprejeti naslednji sklepi: 

- Dogovorimo se za sestanek pri direktorju Kontrole zračnega prometa Slovenije; 

- MO Kranj do 19.4.2019 pripravi dopis z naslednjimi zahtevami: 

➢ Uveljavitev stare smeri letenja vzletanja letal -kot pred letom 2014 

➢ Določiti natančno določene procedure pristajanja in vzletanja letal 

➢ Spremembo zakonodaje, ki bo omogočala izplačilo odškodnine za občine, ki so najbolj 

obremenjene s hrupom.  

- Po aktivnostih v zvezi z možno izgradnjo Doma starejših v Šenčurju. 

Župan je odgovoril, da še vedno prodajamo zemljo v Deteljici. Prvi denar bo namenjen za nakup 

zemljišča za dom starostnikov. Lokacija je znana. Jeseni bo sprejeta odločitev, kdaj bo Ministrstvo 

razpisalo koncesije. Približno 47 občanov, starejših od 65 let je po domovih starejših. 35 občanom 

zagotavljamo pomoč na domu (namenjenih preko 80.000,00 EUR), pomoč na domu v naši občini 

nudi 7 negovalk.  

Na svetnike je župan že zdaj apeliral, da bodo pomagali pri pridobivanju zemljišč za gradnjo doma 

starostnikov.  
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• G. Kuhar je vprašal: Odbojkarsko igrišče v Vogljah je občinsko. Urejali so ga posamezniki, vendar je 
med ljudmi zaokrožila informacijam, da tega ne smejo več početi, zato jih zanima kdaj bo to igrišče 
spet urejeno?  
G. Puhar je odgovoril, da je informacijo tudi sam slišal in da informacija ni bila dana s strani občinske 
uprave. Smo pa se pogovarjali z novim najemnikom lokala, da ponovno vdahne življenjski zagon 
obstoječemu igrišču. V letu 2009 smo pridobili dodatna nepovratna sredstva za ureditev centra 
Vogelj. V tem sklopu smo uredili omenjeno športno igrišče (za balinanje in odbojko), uredili smo 
tudi park. Med krajani Vogelj vsekakor kroži dezinformacija.    

• G. Potkonjak je vprašal, kdaj bo župan svetnike seznanil s prejetim Revizijskim poročilom o 

pravilnosti dela poslovanja Občine Šenčur in kdaj bo podal svoje mnenje.  

Župan je odgovoril, da je omenjeno poročilo objavljeno na spletni strani Občine Šenčur, kjer lahko 

vidite tudi predloge za izboljšanje dela in priporočila.  

Računsko sodišče je revidiralo pravilnost poslovanja Občine Šenčur v letu 2017 v delu, ki se nanaša 

na pripravo proračuna in zaključnega računa proračuna ter izvrševanje proračuna, prodaje 

nepremičnega premoženja in oddaje prostorov v najem, delovno uspešnost in dodatke k osnovnim 

plačam javnih uslužbencev, javna naročila pri investicijskih odhodkih, tekoče transfere 

nepridobitnim organizacijam in ustanovam ter zadolževanje, in občini izreklo mnenje s pridržkom.  

• Ga. Umnik je povedala, da so v šoli tekmovali v “Turizmu pomaga lastna glava” in da občina 

Šenčur nima izdelka, ki bi ga lahko predstavljala kot “svojega”. Svetnike je prosila, naj 

posredujejo predloge kaj bi lahko predstavljali. 

• G. Štrajhar se je zahvalil za posredovane odgovore in podal pojasnilo, zakaj so bila vprašanja 

zastavljena. 

• G. Perič Močnik je svetnike seznanil o prireditvi Krompirjevo, ki bo letos 14. In 15. junija v 

Šenčurju. Vsem društvom v občina je bilo poslano obvestilo o sodelovanju, vendar se vsako leto 

odzivajo ista društva, zato je pozval svetnike, ki sodelujejo v raznih društvih k boljšemu 

sodelovanju.  

• G. Mohar je na poziv ge. Umnik predlagal izdelavo čipsa z imenom “šen čips”. 

• Župan g. Kozjek je svetnike seznanil o prejeti vlogi in postopkih ki tečejo v zveza z ustanovitvijo 

podružnice lekarne ge. Flašker Petre. Povedal je, da smo ge. Flašker izdali odločbo o dovoljenju 

za organiziranje podružnične lekarne. Nanjo sta se pritožili Lekarniška zbornica Slovenije in 

Gorenjske lekarne. Trenutno tečejo postopki z zveza z reševanjem pritožb.  

• G. Potkonjak je spraševal glede stroškov v Športnem parku. Najemnina je 500,00 EUR. Ali so 

stroški (voda, elektrika, plin) všteti v najemnino, torej jih plačuje občina. Koliko denarja ostane 

po poplačilu vseh stroškov? 

Župan je odgovoril, da pri najemu izkazujemo negativno stanje. Objekt je star 40 let in ni ločenih 

priključkov vode, elektrike, plina. Vse je potrebno še urediti, vključno s pridobitvijo gradbenega 

dovoljenja.  

• G. Knific je vprašal o odgovorih na vprašanja in predloge glede osnutka Odloka o pokopališki in 

pogrebni dejavnosti, ki jih je poslal na občinsko upravo.  

G. Puhar je odgovoril, da vprašanja niso tovrstna, da bi nanje lahko odgovarjali. Gre za pisne 

pripombe, ki jih je g. Knific posredoval na osnutek in bodo po možnosti upoštevane v odloku. 

Osnutek  Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti smo dali v pregled tudi izvajalcem 

dejavnosti.  Odlok je pregledala tudi služba Medobčinskega inšpektorata Kranj. Pripravljamo 

predlog Odloka, ki bo na dnevnem red na naslednji seji. Torej ne gre na vprašanja ampak za 

pobude in predloge, ki se obravnavajo pri pripravi odloka.  
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Ob zaključku seje je župan svetnike seznanil z datumom naslednje seje, ki bo 19.6.2019, se jim in ostalim 

prisotnim zahvalil za udeležbo, konstruktivnost in sodelovanje in sejo zaključil ob 19.55 uri.     

 

 

 

   

Zapisala:      

Damjana Kastelic      

 

 

                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek        


